
Punten voor de rondvraag commissie SOB de dato 12 maart 2019 (de antwoorden worden verwerkt in het commissieverslag) 

 

Fractie Vraagsteller 

 

Vraag Antwoorden wethouder Vankan 

AB --- --- --- 

CDA Verheggen-

Penders 

 Wat is de voortgang  in het dossier Kasteel Oost? 

 Is de overeenkomst inmiddels getekend?  

 Wat is de stand van zaken in de voortgang van de uitvoering van dit 
project? 

 

 

VSP Doorgeschoven 

vanuit cie SD van 

11 maart jl. 

 

 

 

 

 

L. Wagemans 

Trap tussen Oosterweg en Steenstraat. 
Tussen de Oosterweg en Steenstraat (bij Bowlingcenter) ligt een trap. 
Deze trap is niet voorzien van een leuning. Voor veel ouderen en 
mensen slecht ter been die gebruik willen maken van deze trap is dit 
vrijwel onmogelijk. Daarom willen wij het college verzoeken om bij 
deze trap een leuning aan te brengen. Het liefst aan beide zijden van 
de trap. 
 
Verkeersveiligheid stoplichten parkeergarage 
Graag zouden wij als VSP fractie willen weten welke stappen 
wethouder Vankan inmiddels ondernomen heeft om de 
verkeersonveiligheid bij stoplichten nabij de ingang parkeergarage AH 
een halt toe te roepen. Zo heeft wethouder Vankan al eerder 
toegezegd dat er eventueel gedacht wordt om een extra zebrapad aan 
te leggen aan de Hekerbeekstraat, zodat de voetgangers daar veilig 
kunnen oversteken. Tevens bevordert dit de verkeersdoorstroming 
omdat het verkeer afkomstig uit de Hekerbeek niet plotseling moet 
afremmen als hun licht op groen staat voor overstekende voetgangers 
en als deze zijn overgestoken het verkeerslicht inmiddels weer op rood 
staat. Dit leidt tot levensgevaarlijke situaties en ergernis bij 
verkeersdeelnemers. 

 

PGP Huisman Situatie Walramplein 
In de rondvraag van de commissievergadering op 22 januari ging het 
over de veiligheidsaspecten van de bestrating op het Walramplein. Een 
veiligheidsaspect dat tot nu toe nog niet naar voren is gekomen, is de 
onduidelijke markering in combinatie met een grote verscheidenheid 
aan verkeersdeelnemers. Het is nu niet duidelijk waar de plek is voor 
voetgangers en fietsers op het plein. Naar onze mening levert dit 

 



gevaarlijke situaties op. Denk bijvoorbeeld aan kleine kinderen, die 
natuurlijk nog niet boven geparkeerde auto’s uitkomen. Of mensen die 
slecht ter been zijn in combinatie met automobilisten die bij het 
zoeken naar een parkeerplaats de wegmarkeringen niet goed in de 
gaten houden. Alles beweegt kriskras door elkaar. Voor fietsers is het 
onduidelijk hoe men langs de parkeerplaatsen hoort te gaan.  
 Hebben wij het goed gezien en gaat het fietspad langs de Geul bij 

Hotel Walram? Dat wordt nu gebruikt als wandelpad.  
 Is het college van deze situatie op het walramplein op de hoogte 

en wat wordt er aan gedaan? 
 
Contact met inwoners bij waterlast 
Naar aanleiding van de bijeenkomst in Berg over klimaatverandering 
hebben wij nog een paar vragen:  
 Worden er bij verwachtingen van wateroverlast inwoners 

gewaarschuwd?  
 Zijn er bijvoorbeeld mensen in de kernen die hiervan op de hoogte 

gebracht kunnen worden zodat zij de inwoners op de hoogte 
kunnen brengen?  

 Wellicht kunnen we hiervoor gebruik maken van de reeds werkende 
buurtpreventie whatsapp groepen?    

 
Basisschool de Plenkert olifanten pad door de heg bij parkeerplaats 
(zie bijlage). 
 
Archeologisch onderzoek Ignatius Vallei  
Onderzoek op archeologisch gebied, met toestemming van Wiel Felder, 
door Doeke Krikke en Robin Huynen, wees uit dat er zich op het gebied 
van het vroegere Ignatius College aan de Kloosterweg, schuttersputjes 
bevonden. Inhoud: een aantal lege- maar ook nog scherpe WOII wapen 
patronen. En een lege huls van boordwapengeschut van een vliegtuig.  
 Gaat men rekening houden met eventueel nog aanwezig zijnde, en 

nog niet ontploft WO II wapentuig bij een eventueel toekomstige 
aanleg van een weg in dat gebied t.b.v. een daar nog te bouwen 
hotel, waar het laatste jaar sprake van is? 

 

VVD --- --- --- 

 


